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Het Belgische voorzitterschap van de EU dit eerste 
half jaar van 2024 heeft op 24 juni, na discussie in 
de Landbouw & Visserijraad, een interessante ver-
klaring opgeleverd, gesteund door op één na alle 
lidstaten. De verklaring stelt dat de landbouw een 
sleutelrol heeft als het gaat om het waarborgen van 
voedselzekerheid en strategische autonomie. De tal-
rijke uitdagingen waarmee de landbouw te maken 
heeft worden benoemd. De verklaring benadrukt dat 
boeren een eerlijk inkomen moeten verdienen en een 

betere positie in de keten moeten krijgen. Daaraan 
wordt trouwens gewerkt door het net opgerichte EU 
Agrifood Chain Observatory.
Wat betreft handel wordt gesteld dat het belangrijk 
is om te zorgen voor een eerlijk, open, op regels ge-
baseerd handelssysteem. De Europese Commissie 
(EC) wordt verzocht regelmatig de impact van han-
delsverdragen op de landbouwsector te evalueren. 
Ook moet bij uitbreiding van de EU het effect op 
de sector zwaar meewegen. Er moeten voldoende 
middelen blijven voor het GLB. De landbouwsector 
heeft al veel gedaan om klimaat-, biodiversiteits-, 

milieu-, dierenwelzijns- en duurzaamheidsdoelen te 
helpen verwezenlijken en moet daar verder in wor-
den gesteund. Er wordt gepleit voor onderzoek en 
innovatie in de landbouw en voedselproductie, om-
dat deze essentieel zijn voor toekomstig veilig, ge-
zond en betaalbaar voedsel in de EU. Men streeft 
naar vermindering van de administratieve lasten. 
Jonge en nieuwe boeren moeten geholpen worden 
om een bedrijf over te nemen.
De nieuwe EC wordt opgeroepen om alle genoemde 
zaken te adresseren bij het opstellen van een werk-
plan. lees verder op pagina 2

Er zijn verschillende plannen om het gebruik van ge-
wasbeschermingsmiddelen te beperken. 

Wijziging Besluit gewasbeschermingsmiddelen
De Tweede Kamer heeft een motie aangenomen om 
het gebruik van glyfosaat te verbieden. Dat druist 
natuurlijk direct in tegen het toelatingssysteem wat 
we in Nederland en de EU hanteren. Naar aanleiding 
van de motie heeft demissionair minister Adema een 
wetswijziging van het Besluit Gewasbeschermings-
middelen en biociden ter inzage gelegd. We hebben 
u daarover vorige maand kort geïnformeerd. 
In de voorgestelde wetswijziging wordt aan de mi-
nister de bevoegdheid toegekend om telers te ver-
plichten om af te zien van het gebruik van bepaalde 
middelen als er een werkzaam alternatief is. De NAV 
heeft in haar zienswijze aangegeven dit echt niet ac-
ceptabel te vinden om verschillende redenen. Het 
geeft de minister de kans om zonder verdere we-
tenschappelijke onderbouwing het oordeel van de 
bevoegde instanties Ctgb en EFSA naast zich neer 
te leggen. Dat opent de deur naar willekeur. Ook 
denkt de NAV dat het ministerie te weinig kennis 
heeft om goed in te schatten wat het verbieden van 
een bepaald middel integraal betekent in de bedrijfs-

voering. Daarnaast is het plan totaal in tegenspraak 
met het streven naar doelsturing i.p.v. generieke 
beperkingen. Er wordt ook geen rekening gehou-
den met eventuele afwenteling op andere doelen. 
Bij veel verduurzamingsmaatregelen die akkerbou-
wers treffen en waarin zij investeren, is er behoefte 
aan een ‘vangnet’ of zijn middelen als glyfosaat wel 
nodig, zij het in veel mindere mate. Zo investeren 
akkerbouwers momenteel enorme bedragen in de 
spotsprayer waarbij zo’n 95% minder middel wordt 
toegepast, maar deze machine/investering wordt 
waardeloos als glyfosaat wordt verboden. Juist door 
nu deze wijziging van het Besluit gewasbescher-
mingsmiddelen voor te stellen, creëert het ministerie 
weer onzekerheid of deze investering wel zinvol is. 
De NAV gaat er van uit dat onze zienswijze en die 
van anderen wordt gehonoreerd met het terugtrek-
ken van het voorstel.

Structurele overschrijdingen
Het College voor toelating gewasbeschermingsmid-
delen en biociden (Ctgb) heeft voorgesteld om de 
toelating van middelen in te trekken bij structurele 
normoverschrijdingen, om vat te krijgen op te hoge 
concentraties van middelen met name in het opper-

vlaktewater. Iedereen kan t/m 18 augustus 2024 een 
zienswijze indienen door te mailen naar post@ctgb.nl.  
De NAV vindt het vooral onduidelijk wat ‘structureel’ 
inhoudt en vraagt zich af of het niet gekoppeld zou 
moeten zijn aan bronnenonderzoek.

Toelatingsbeleid en KRW
Op verzoek van de Tweede Kamer heeft demissio-
nair minister Adema besloten om te laten onderzoe-
ken hoe het toelatingsbeleid meer in lijn kan worden 
gebracht met de Kader Richtlijn Water (KRW). Daar-
bij wordt een wetswijziging voorbereid om het Ctgb 
een wettelijk kader te geven om (bij herregistratie) de 
KRW mee te laten wegen in het besluit om de toela-
ting wel of niet te verlengen. Dit staat dus kennelijk 
los van de plannen van het Ctgb hierboven.

Conclusie NAV
De NAV is voorstander van verduurzaming en het 
minimaliseren van milieueffecten van onze teelten, 
maar er zijn situaties waarbij middelen essentieel zijn 
voor het behoud van de oogst. We roepen alle ak-
kerbouwers op om in ieder geval zo schoon mogelijk 
te werken, de spuit niet in de regen buiten te laten 
staan enz. Hoe minder middelen er in het milieu be-
landen, hoe lager de druk om allerlei ingrepen in de 
toelating te doen zoals hierboven beschreven. 
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Inperking gewasbescherming

De NAV heeft een brief gestuurd aan minister 
Wiersma waarin wij haar succes wensen en tegelijk 
input leveren voor het regeerakkoord wat deze zo-
mer wordt geschreven. Daarin hebben wij aangege-
ven wat onze reactie is op het Hoofdlijnenakkoord, 
zoals wij ook al in een persbericht eerder naar buiten 
brachten. Daarnaast hebben wij een aantal zaken 

benoemd die ontbreken in het Hoofdlijnenakkoord. 
Zo maakt de NAV zich zorgen over de snelheid waar-
mee het pakket gewasbeschermingsmiddelen wordt 
verkleind zonder dat er al alternatieve oplossingen 
zijn. Wij zijn voorstander van duurzaam telen, maar 
het moet wel kunnen. Daarnaast hebben wij aange-
geven dat wij niet blij zijn met de positieve houding 
van het ministerie onder haar voorganger wat betreft 
de Europese Bodemrichtlijn. Tenslotte hebben wij 
aandacht gevraagd voor de problemen met de nieu-
we gecombineerde fosfaatindicator. 

AVB-tafel
Vorig jaar heeft de AVB-tafel (akkerbouw, volle-
grondsgroenten en bollen) een aantal stukken aange-
leverd aan de hoofdtafel van het Landbouwakkoord. 
Wat de NAV betreft zijn deze stukken ook nog steeds 
waardevolle input voor de nieuwe minister.

Al met al hoopt de NAV dat wij de komende jaren con-
structief met het Ministerie van LVVN (Landbouw, Vis-
serij, Voedselzekerheid en Natuur) kunnen samenwer-
ken aan een toekomstbestendige akkerbouw! 

Input voor 
minister Wiersma

Positief nieuws



Nee, dit gaat niet over het Europees kampioenschap 
voetbal, maar over mijn laatste bijdrage als voorzit-
ter voor Genoeg is Beter. Ook langs deze weg wil ik 
graag bestuur, leden en relaties bedanken voor de 

gezellige afscheidsreceptie en 
de vele blijken van waardering. 
Dat de boeren nog tijd konden 
vinden om naar de receptie 
te komen is in dit uitzonderlij-
ke jaar al opmerkelijk. Op de 
laatste vrijdag van juni waren 
er zowel leden nog aardappels 

aan het poten als bezig met de oogst van wintergerst! 
Deze situatie is toch wel tekenend voor het uitzon-
derlijke weer van voorjaar 2024, dat zich enkel laat 
vergelijken met het iconische jaar 1983. Dat laatste 
jaar was mijn eerste jaar als zelfstandig boer op de 

boerderij. Qua inhoud van deze column is er in 15 jaar 
niets wezenlijks veranderd; in mijn startinterview voor 
ons ledenblad benoemde ik drie speerpunten: een 
goed Europees landbouwbeleid, een sterkere positie 
voor telers in de markt en een gelijk speelveld. Wat de 
inhoud betreft blijft er dus werk aan de winkel; in de 
afgelopen 15 jaar heeft het landbouwbeleid zich nog 
verder af bewogen van ons ideaal en hebben we ‘als 
een burgemeester in oorlogstijd’ moeten bijschaven 
op onderdelen. Maar juist in de laatste week van juni 
zijn zowel minister Adema met verruimingen op het 
GLB gekomen als de Europese Landbouw- en Visse-
rijraad met een soort van ‘Mea Culpa’ in een verkla-
ring dat het Europees beleid op veel fronten ten koste 
is gegaan van de bestaanszekerheid van boeren en 
de voedselzekerheid en dat hierop teruggeschakeld 
gaat worden! Wat betreft de positie van telers in de 

markt begint het altijd met zelfkennis en weten wat 
de kostprijs is. Maar daarnaast heeft de NAV gebruik 
gemaakt van verruimde Europese regelgeving qua 
mededinging en voor twee sectoren het initiatief ge-
nomen tot vorming van producentenorganisaties. Dit 
betreft in de eerste plaats consumptieaardappelen, 
omdat daar het coöperatieve tegenwicht in de markt 
was verdwenen en dit tevens de hoofdteelt is in de 
akkerbouw. Als tweede de ‘Eiwitboeren van Neder-
land’, omdat plantaardig eiwit uit Europa het nog 
steeds moet afleggen tegen de goedkope GMO-soja 
importen en de producentenorganisatie de mogelijk-
heid heeft tot bundeling en een merkenstrategie. Zie 
hier: het NAV DNA, werken aan een toekomst met 
oplossingen. Ik wens Adrie Vermeulen en zijn team 
en u allen een vruchtbare ‘Plantaardige Toekomst’! 
 Teun de Jong
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Van de Voorzitter Finale

RVO is enorm achterop geraakt bij de controles van 
de ecoregeling 2023. Waar men eerst zei dat de bulk 
van de beschikkingen eind april zou zijn verstuurd, 
is dit helaas onhaalbaar gebleken. Het schijnt te 
liggen aan het ingewikkelde systeem wat RVO zelf 
heeft gebouwd… Wij hebben eerder gevraagd om 
uitstel voor de GO 2024 voor boeren die een nega-
tieve beschikking over 2023 zouden krijgen na 17 
mei. Dat is afgewezen door de minister zoals wij 
al berichtten. Inmiddels blijken we gelijk te krijgen 
met onze zorgen, want de eerste meldingen zijn er 

al van akkerbouwers die door de late beschikking 
2023 ook problemen krijgen in 2024, omdat ze niet 
op tijd wisten dat ze iets verkeerd deden. Bij de start 
van dit GLB heeft Adema toegezegd dat 2023 een 
leerjaar zou zijn, maar als je pas een half jaar later de 
beschikking krijgt kan je het geleerde niet in praktijk 
brengen. Ook wordt er met de afkeuring geen gevolg 
gegeven aan de belofte van coulance. Kortom, de 
vertraging bij RVO waar boeren part nog deel aan 
hebben levert nu vooral problemen op juist voor de 
boeren. Dat vindt de NAV onrechtvaardig.

Versoepelingen
Adema heeft in het GLB per 1 augustus 2024 de 
verplichte bedekking op kleigrond laten vervallen. 
Wel opmerkelijk dat dit er in stond, terwijl nu gesteld 
wordt dat het niet meer hoeft omdat het niet bij-
draagt aan doelbereik. Ook de verplichte 4% braak 
vervalt, maar pas in 2025. 
Daarnaast laat Adema onderzoeken of de 1 okto-
ber-maatregel voor inzaai van vanggewassen na o.a. 
consumptieaardappelen haalbaar is. Wij zijn tevre-
den dat beide punten uit onze brief van eind mei, nl. 
uitstel peildatum groene braak en uitstel/afschaffing 
1 oktober-maatregel zijn gehoord. 

Op de valreep van aftreden heeft het kabinet Rutte 
IV de Concept Nota Ruimte gepubliceerd, opge-
steld door acht ministeries. De timing is opmerkelijk, 
want juist een dergelijk visiedocument lijkt ons niet 
iets wat bij een demissionair kabinet past, zeker niet 
als er al zicht is op een nieuw kabinet. Omdat ondui-
delijk is wat het nieuwe kabinet er mee gaat doen, 
geven we u hier alleen een beknopte samenvatting. 

Opzet
Een samenhangende visie op de inrichting van Ne-
derland is het doel van deze nota. De nota is ge-
schreven vanuit drie leidende principes: recht doen 
aan volgende generaties (niet afwentelen), aan 
schaarste (meervoudig ruimtegebruik) en aan eigen-
heid (gebiedskenmerken centraal). Vervolgens wor-
den drie ‘bewegingen’ richting 2050 beschreven. De 
basis van waaruit die bewegingen worden beschre-
ven zijn nationale keuzes voor water en bodem en 
het hoofdwatersysteem. De eerste beweging is ‘naar 
een toekomstbestendig evenwicht tussen landbouw 
en natuur’, de tweede ‘naar een klimaatneutrale en 
circulaire samenleving’ en de derde ‘naar sterke re-
gio’s, steden en dorpen in heel Nederland’. 

Landbouw
Er wordt aandacht gegeven aan de zoetwaterbe-
schikbaarheid. Het beleid ‘Water en bodem sturend’ 
blijft leidend. Dat betekent in feite o.a. dat minder 
gedaan zal worden aan het tegengaan van verzilting 

en dat het grondwaterpeil op plaatsen zal worden 
verhoogd. Richting de toekomst worden gewasbe-
schermingsmiddelen en bemesting (nog verder) be-
perkt en moet de landbouw het natuurlijke systeem 
van water en bodem volgen op basis van gebieds-
specifieke eisen. Er is uitbreiding nodig van het are-
aal natuur, stelt de nota. 
Het goede nieuws is dat het ‘een onomstreden doel 
is voor de landbouw om een goed functionerend 
productiesysteem in Nederland te behouden, dat 
bijdraagt aan de voedselzekerheid met betaalbare, 
gezonde producten.’ Landbouwproductie moet vol-
doende rendabel zijn en een zekere omvang van de 
productieketens is essentieel. Maar: dan moet de 
landbouw zich aanpassen aan de fysieke condities 
ter plaatse. Er wordt volop ingezet op extensivering 
van de grondgebonden landbouw.
Men voorziet wel andere functies op landbouw-
grond, maar wil daarbij uitgaan van het ‘Afwegings-
kader zorgvuldige omgang met landbouwgrond’, 
wat vorig jaar tot stand is gekomen bij de gesprek-
ken voor het landbouwakkoord. Daarbij moet wor-
den aangetoond dat het echt niet ergens anders kan 
en als dat zo is moet worden gezocht naar functie-
combinaties met meerwaarde voor de landbouw.
Voor grondgebonden melkveehouderij voorziet men 
sterke samenwerking met akkerbouwers. Voor de 
akkerbouw wordt juist een bouwplan voorzien wat 
intensiever is, maar voldoet aan beleid op gebied 
van gewasbescherming, bodembeheer en mest. Die 

intensivering kunnen wij niet goed plaatsen.

Conclusie NAV
De NAV is benieuwd wat het nieuwe kabinet gaat 
doen met deze concept nota. Voor de akkerbouw 
staan er een aantal gunstige zaken in, zoals het 
gebruik van het afwegingskader en het benoemen 
van het belang van het behouden van landbouw in 
Nederland. Ook wordt in deze nota ineens gespro-
ken over bufferzones alleen rondom stikstofgevoe-
lige natuur, een verbetering t.o.v. het NPLG en iets 
waar de NAV ook steeds voor lobbyt. Samenvat-
tend: vreemde timing om deze nota te publiceren 
en de NAV blijft waakzaam welke plannen worden 
gemaakt voor de ruimtelijke inrichting van ons land. 

Boeren in de problemen door traag RVO

Oude kabinet komt met Concept Nota Ruimte

vervolg van pagina 1 
Positief nieuws 
Conclusie NAV
Recent is de EU, door alle boerenprotesten in Eu-
ropa met verschillende achtergronden, eindelijk tot 
het besef gekomen dat men de landbouw niet moet 
kwijtraken maar nodig heeft. De conclusies zijn in 
lijn met wat Von der Leyen zei bij het Forum for the 
future of agriculture (FFA) eind maart: ‘We hebben 
niet doorgehad hoe we de boeren hebben klemge-
zet en we moeten dat herstellen.’ Het is positief en 
verheugend, hoewel aan de late kant. De NAV pleit 
er voor dat de nieuwe EC en het nieuwe Europese 
Parlement deze verklaring serieus oppakken. 
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Op 28 juni hield de NAV haar jaarlijkse ledendag, 
dit keer gecombineerd met een receptie voor het 
afscheid van voorzitter Teun de Jong.
We begonnen met een excursie bij KWS. Dick 
Wouda vertelde over de historie van KWS en be-
sprak de huidige veredelingstechnieken die KWS 
gebruikt en welke uitdagingen KWS ziet voor de 
toekomst. Met name werd ingegaan op de joint 
venture met Simplot op diploïde aardappelverede-
ling via zaad. Deze uit de tomatenveredeling over 
gekomen techniek zou tot een ‘game change’ in 
zowel veredeling als vermeerdering kunnen leiden. Vervolgens gingen we naar ’t Voorhuys in Emme-

loord, waar we begonnen met een korte presen-
tatie over het verduurzamingsschema waar de 
NAV aan werkt (zie p4). De reacties hierop waren 
positief.
Daarna gingen de deuren open voor mensen van 
buiten de NAV die persoonlijk afscheid wilden ne-
men van Teun. Het was goed te zien dat velen de 
moeite hadden genomen om hun waardering voor 
Teuns inspanningen te laten blijken. De bestuurs-
leden spraken ieder een kort woord. Het bestuur 
overhandigde drie cadeaus: iets tastbaars (een ge-
graveerd mes), een ervaring (een voorstelling) en 
een herinneringsboek met teksten en foto’s. Henk 
Nienhuis hield een prachtige speech bij het aan-
bieden van een handgemaakt trekkertje vol sym-
boliek. Tenslotte hield Teun een afscheidsspeech 
waarin hij terugkeek op de afgelopen 15 jaar.

Na de receptie was er een gezamenlijke maaltijd 
voor NAV-leden. Het was een geslaagde dag waar-
in de NAV op een feestelijke manier afscheid nam 
van haar voorzitter en de nieuwe voorzitter welkom 
heette. 

Geslaagde ledendag 
en afscheid van
Teun de Jong

Teun, heel veel dank voor je enorme inzet voor de NAV 
en de akkerbouwsector!

Dick Wouda van KWS geeft 
uitleg over het bedrijf.

De oude en nieuwe voorzitter
De cadeaus

In gesprek met de BO

Teun met het herinneringsboek

Aandachtig publiek bij de afscheidstoespraak van Teun
Opening van het buffet

Maaltijd voor de leden

Receptie
Receptie
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De NAV heeft in haar toekomstvisie van 2020 tabel-
len met toekomstige kansen voor verduurzaming 
opgenomen, met hun effect op milieu, biodiversiteit, 
klimaat, saldo en voedselproductie. In de ledenver-
gadering van 6 maart jl. hebben we aangekondigd 
deze tabellen te zullen updaten en uitbreiden met 
de ‘afwenteling’: gebieden waarop een kans juist 
een negatief effect heeft. Zo mogelijk willen we dit 
aanvullen met ook weer een oplossing voor die af-
wenteling. 

Ook totaalpakket
Inmiddels heeft het bestuur het plan opgevat om 
naast de tabellen met toekomstige kansen ook 
alle nu al toepasbare opties mee te nemen in een 
totaaloverzicht. De bedoeling hiervan is dat onze 
achterban makkelijk kan kijken welke maatregelen 
welke effecten hebben en op die manier de beste 
maatregelen kan selecteren voor het eigen bedrijf. 
Het schema wordt niet kwantitatief, maar is juist 
bedoeld om nú te kunnen gebruiken zolang andere 
systemen zoals met KPI’s of de BMA nog niet breed 
toepasbaar zijn.
Het schema geeft de kansen weer en vervolgens per 
kans het effect op klimaat, uitspoeling mineralen, 
emissie gewasbeschermingsmiddelen, biodiversi-
teit, saldo en voedselproductie. Daarbij de genoem-

de afwenteling, plus zo mogelijk de oplossing en 
eventuele belemmeringen. Bij elke kans wordt ook 
aangegeven of deze al toepasbaar is. Er wordt ook 
een indeling gegeven van de soorten maatregelen: 
bodem en bemesting, bouwplan, mechanisatie, ge-
wasbescherming, energie. Door te werken met filters 
kan de gebruiker makkelijk zien welke kansen bijv. 
positief zijn voor klimaat, of juist kijken wat je kan 
bereiken met alleen bouwplanmaatregelen. Filters 
kunnen ook worden gecombineerd, zodat je alleen 
bouwplanmaatregelen voor biodiversiteit kunt op-
vragen of kansen die goed zijn voor zowel minerale-
nemissie als biodiversiteit, enz. 

Planning
Gezien de chaotische voorjaarswerkzaamheden dit 
jaar hebben we de nieuwe versie van de tabellen uit 
de toekomstvisie nog niet kunnen bespreken met de 
betrokken werkgroepen. Het is de bedoeling dat we 
dit deze zomer doen en de tabellen publiceren. Zo 
kunnen we deze tabellen met toekomstige kansen 
goed gebruiken in gesprekken met de nieuwe mi-
nister. 
Het totaalschema vergt wat meer tijd. De NAV wil dit 
uitrollen in de winterbijeenkomsten 2024/2025. Ie-
dereen die mee wil denken binnen en buiten de NAV 
is welkom en kan zich melden via info@nav.nl. 

28 augustus 2024 NAV bestuursvergadering

Agenda

Voordelig 
kennismaken 
met de NAV!
Nog geen lid van de enige echte, 
onafhankelijke en sectorale vakbond van 
en voor akkerbouwers, de NAV? 

Word dan nu lid. Dat is nu heel aantrekkelijk: 
tot 1 januari 2025 betaalt u € 100,-. 
Of: u bent al lid maar uw buurman of vriend 
nog niet? Help de NAV versterken en over-
tuig uw collega van het goede en nuttige 
werk van de NAV. Ook voor uw collega geldt: 
tot 1 januari 2025 is de contributie € 100,-.

De NAV is puur sectoraal voor het akker-
bouwbelang en stelt het inkomen van akker- 
bouwers centraal. Belangenbehartiging kan 
plaatsvinden zonder concessies te doen 
aan andere sectoren. De NAV zet zich in 
voor faire opbrengstprijzen, dat wil zeggen 
integrale kostprijs (dus inclusief vergoeding 
voor eigen arbeid en eigen vermogen) plus 
ondernemersmarge. De vakbond strijdt voor 
betere toekomstkansen dan degenen die de 
akkerbouw willen overleveren aan de grillen 
van de (wereld)markt. U ziet het: 
de NAV is uniek. 
Lid worden kan via het inschrijfformulier.
Dit kunt u vinden op www.nav.nl 
of pak de telefoon ( 06-15 62 44 60).

Nederlandse
Akkerbouw Vakbond

Postbus 318
8250 AH Dronten

tel 06 - 15 62 44 60

e-mail   info@nav.nl
website www.nav.nl

 @NAV_AkkerBouwer

  Nederlandse.Akkerbouw.Vakbond

 Nederlandse Akkerbouw Vakbond

Contactpersonen

Voorzitter
Adrie Vermeulen
06-20 42 47 77

Regio Noord
Gerlof Bergmans
06 - 45 28 67 85

Regio Noordoost
Johan Koop
06 - 52 31 20 04

Regio Flevoland
Keimpe van der Heide
0320 - 213 611

Regio Noord-Holland
Tom Koenraadt
06 - 11 47 21 39

Regio Zuid/Zuidwest
Sjoerd Heestermans
06 - 23 40 12 08

Het eerstvolgende ledenblad verschijnt op 7 september.

En wat deed de NAV nog 
meer in juni?
• De NAV heeft deelgenomen aan de bestuursvergadering van de BO Akkerbouw en aan de Sectie Teelt. 

Daarin werd Adrie Vermeulen benoemd tot lid van het BO-bestuur. In het BO-bestuur werd afscheid geno-
men van Teun de Jong. In de Sectie Teelt is besloten welke projectindicaties kunnen worden uitgewerkt tot 
projectvoorstellen. Daarbij is de prioritering door het boerenpanel (digipanel) zoals altijd leidend geweest.

• De NAV heeft deelgenomen aan de vergadering van de stuurgroep van het Actieplan Plantgezondheid. 
Daarin hebben wij er o.a. op aangedrongen om meer naar buiten toe duidelijk te maken dat alle onderzoe-
ken over gewasbescherming deel uitmaken van een groter geheel.

• Er is weer een vergadering geweest over de strategische ontwikkeling van het GLB, waar de NAV aan heeft 
deelgenomen. Het is positief dat nu ruim van te voren in deze groep wordt overlegd over de toekomstige 
richting en ontwikkelingen van het GLB.

• De NAV heeft weer een bijeenkomst van de AVB-tafel (akkerbouw, vollegrondsgroenten en bollen) van het 
voormalige Landbouwakkoord georganiseerd. Hierin hebben de aanwezige organisaties hun visies toege-
licht en is besproken hoe we elkaar kunnen versterken.

• De NAV heeft een aantal ambtenaren van het ministerie rondgeleid in Brabant om de waterschade duidelijk 
te maken.  
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NAV werkt aan verduurzamingsschema

Per 1 juli is Adrie Vermeulen de nieuwe voorzitter van 
de NAV. Hij neemt voorlopig alle portefeuilles over 
van Teun de Jong, met uitzondering van de Wad-

denagenda. Adrie is bereikbaar via adrie.vermeulen@
nav.nl of 06-2042477. De portefeuilleverdeling van 
het bestuur is te vinden op www.nav.nl. 

Adrie Vermeulen per 1 juli voorzitter NAV


